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Assen, vrijdag 13 maart 2015. 

 

Aan het College van Burgemeester en Wethouders der gemeente Assen 

 

Betref:  Schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders (Art. 

44 RvO). 

 

Geachte college, 

 

Via de media hebben we kennis moeten nemen van het besluit van het bestuur van 

stichting Welzo om per 1 juli 2015 met al haar activiteiten te stoppen.  

Een onaangenaam bericht wat ons zeer verontrust en in het geheel niet strookt met 

de ons door het college/de wethouder geschetste gang van zaken. 

De al langer bestaande zorgen die wij hebben bij het oprichten van een nieuwe 

welzijnsorganisatie is bij navraag door de wethouder dhr. Wiersema steeds opnieuw 

weerlegd.  

Steeds waren er geruststellende opmerkingen dat het weliswaar een niet eenvoudig 

proces is, en mogelijk wat meer tijd vraagt dan voorheen is voorzien, maar dat het 

een broedende kip betreft en het allemaal goed komt.  

Vervolgens hebben we in de media moeten lezen dat stichting Welzo geen andere 

mogelijkheden meer ziet dan per 1 juli stoppen met al (!)  haar vele activiteiten en 

dus ook Tafeltje-Dekje.  

Ook hebben  gelezen dat wethouder Wiersema hierdoor ‘overrompeld’ is.  

Kunt u zich voorstellen dat wij hierover een aantal dringende vragen hebben 

waarover wij graag op de kortere termijn een reactie willen? 

  

- Hoe kan het dat de wethouder verrast is het door het besluit van stichting 

Welzo? 

- Vormt het nieuws dat Welzo er mee stopt een bedreiging voor de opzet van 

de nieuwe welzijnsorganisatie? 

- Zo ja, wat zijn de consequenties? 

- Zo nee, waarom niet? 

- Hoe is het college voornemens te gaan handelen in deze situatie 

In afwachting van uw antwoorden, 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Namens de fractie van de PvdA, 

 

Martin Sagel, fractievoorzitter 


